
 
Z Á P I S N I C A 

 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa konalo dňa 11. januára 2016. 
 
 
 
Zasadnutie zahájené o 18:00 hod. 
 
 
 
Navrhnutý program: 
 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Výzva SIEA „Zniţovanie energetickej náročnosti verejných budov“ 

4. Rôzne 

5. Diskusia 

6. Uznesenia 

7. Záver 
 
 
 
 
Prítomní: 
 
starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 
 
poslanci: 

 

 Ing. Pavol Zich, 

 Ing. Peter Orság

 Bc. Júlia Kozánková

 Katarína Čelústková

 Ing. Andrej Vician

 Mgr. Zuzana Macková

 JUDr. Antónia Mikulíková

 Ing. Svetlana Šefčíková



 
hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomný: Bc. Martina Gajarová 

Prítomných:  8  
 
Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 
 
 
 
 
 
 
 



1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč a zaţelala všetko dobré do nového roku. 

Skonštatovala, ţe sa riadime navrhovaným programom. Dáva návrh na schválenie.  
 

Návrh uznesenia č. 1/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

program 1. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči 

Hlasovanie:  

prítomných: 8      za: 8     proti: 0      zdrţali sa: 0 

 

Starostka navrhuje za zapisovateľku pani Klaudiu Habovú a za overovateľov – Ing. Petra 

Orsága a Ing. Pavla Zicha  

 

Návrh uznesenia č. 2/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: K. Habovú – zapisovateľka, P. Orság, P. Zich- 

overovatelia 

Hlasovanie:  

prítomných: 8      za: 8     proti: 0      zdrţali sa: 0 

 

2. bod programu: Voľba návrhovej komisie 
Starostka určuje členov návrhovej komisie – Júlia Kozánková, Katarína Čelústková 

 

Návrh uznesenia č. 3/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zloţení: J. Kozánková, K. Čelústková 

Hlasovanie:  

prítomných: 8      za: 8     proti: 0      zdrţali sa: 0 

 

3. bod programu: Výzva SIEA „Znižovanie energetickej náročnosti verejných budov“ 

Starostka prechádza na bod 3. Oboznamuje, ţe dňa 7.12.2015 vyšla výzva na predkladanie 

ţiadosti na poskytnutie nenávratného finančného príspevku na zniţovanie energetickej náročnosti 

verejných budov.  Veľmi veľa konzultovala, zistila, ţe ak obec zriaďuje ZŠ nemôţe sa zapojiť, 

ale ak má MŠ môţe. My ako obec by sme sa spolupodieľali vo výške 5 %. Starostka informuje, 

ţe pani Múčková zo stavebného úradu nám nevydá včas stavebné povolenie, lebo je v nemocnici, 

nemajú určenú osobu na zastupovanie. Termín na podanie ţiadosti bol do 15. januára 2016, bol to 

krkolomný termín, nemala do pondelka vyjadrovačky všetky, chýbal jej od p. Ovečku. 

Projektovú dokumentáciu vypracoval Ing. Peter Leška na základe p. Gálika. Spoluúčasť by bola 

na pavilón A 9.500,00 €, pavilón B 8.500,00 €, telocvičňa 3.000,00 € čiţe spolu 21.000,00 €. 

Spolu s účtovníčkou riešili či máme takýto objem finančných prostriedkov na takúto spoluúčasť. 

Nové výzvy vyjdú na prelome marca a apríla na ZŠ. Starostka hovorí, aby sme dali na schválenie 

uznesenie, a potom podľa financií by sme sa dohodli, do ktorej výzvy by sme sa zapojili. 



Poslanec Ing. Vician sa spýtal, či by nás vyradili keby sme nemali stavebné povolenie a starostka 

odpovedá, ţe áno. Poslankyňa p. Kozánková sa pýta čo to všetko obnáša, starostka odpovedá 

zatepľovanie obvodového muriva, bezbariérový vstup, zatepľovala by sa strecha, ktorá by sa 

musela najprv strhnúť. Tým mala dotaz JUDr. Mikulíková či sa tá fólia zo strechy vyhodí, však 

nás to stálo 33.000,00 €. Starostka konštatuje, ţe by bola veľmi výrazná úspora. Zapojil sa do 

debaty aj pán riaditeľ ZŠ s MŠ a skonštatoval, ţe zateplením ušetrili 20 000 m3 plynu. Ing. 

Vician sa pýta akú veľkú vrstvu si môţeme dovoliť tam dať, aby nám to nezačalo plesnivieť? 

Starostka hovorí, ţe p. Gálik naprojektoval na 40 cm podľa platnej normy. Hlavný kontrolór 

konštatuje, ţe nič nie je záväzné, ale aby sme to mali schválené a aby sme na poslednú chvíľu 

zase nezvolávali zastupiteľstvo. Starostka dáva návrh na uznesenie. 

 

Návrh uznesenia č. 4/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  súhlasí: 

s podaním ţiadosti na zníţenie energetickej náročnosti verejnej budovy ZŠ s MŠ, na základe 

výzvy Slovenskej inovačnej a energetickej agentúry ako sprostredkovateľský orgán pre Operačný 

program Kvalita ţivotného prostredia a zaväzuje sa podieľať na financovaní vo výške 5% 

spoluúčasti v zmysle Výzvy v prípade úspešnosti ţiadosti na SIEA. Výška 5% spoluúčasti 

pavilón A je 9 500 €, pavilón B je 8 500 €, telocvičňa 3 000 €, spolu 21 000 €. 

Hlasovanie:  

prítomných: 8      za: 8     proti: 0      zdrţali sa: 0 

 

4. bod programu: Rôzne 

Starostka by chcela predniesť novú prevádzkovú dobu na obecnom úrade. Zostane od 7,30 do 

17,00 hod., ale utorok by bol nestránkový deň. V utorok sa kontrolujú aj dane s p. Frndalovicsom 

a boli by sme od 7,30 do 15,30 hod. Zmena by bola od budúceho týţdňa čiţe od 18.1.2016. 

Starostka sa pýta či sa chce niekto k tomu vyjadriť? Nikto nemá otázky. 

 

Návrh uznesenia č. 5/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  súhlasí  

so zmenou prevádzkovej doby na Obecnom úrade v Dojči nasledovne: 

 Úradné hodiny Obedňajšia prestávka 

Pondelok 7,30 – 17,00 12,00 – 12,30 

Utorok nestránkový deň 

Streda 7,30 – 17,00 12,00 – 12,30 

Štvrtok 7,30 – 17,00 12,00 – 12,30 

Piatok 7,30 – 17,00 12,00 – 12,30 

Zmena prevádzkových hodín bude od 18.01.2016 

Hlasovanie:  

prítomných: 8      za: 8     proti: 0      zdrţali sa: 0 

 



Starostka hovorí, ţe aj pre tento rok nastavíme termíny na zastupiteľstvo. Ale nie sú úplne 

záväzné a je moţné zvolať zastupiteľstvo podľa potreby. Informuje, ţe v minulom roku bol 

navrhnutý deň konania zastupiteľstva na piatok, v auguste bol návrh na štvrtok. Preto sa pýta, 

ktorý deň v týţdni bude určený na zastupiteľstvo, či vyhovuje štvrtok. A stanovia sa presné 

termíny zasadnutia stavebnej komisie a ŢP, nakoľko táto komisia by mohla zasadať neustále, 

preto chceme sústrediť termíny v cykloch. Návrh na uznesenie 

Návrh uznesenia č. 6/2016/UObZ 

ObZ v Dojči stanovuje: 

Termíny zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči a Komisie stavebnej a ţivotného prostredia 

nasledovne: 

Obecné zastupiteľstvo (štvrtok) Komisia stavebná a ţivotného prostredia 

21.01.2016  

18.02.2016 18.02.2016 

24.03.2016  

21.04.2016 21.04.2016 

19.05.2016  

23.06.2016 23.06.2016 

25.08.2016 25.08.2016 

22.09.2016  

20.10.2016 20.10.2016 

24.11.2016  

15.12.2016 15.12.2016 

Hlasovanie:  

prítomných: 8      za: 8     proti: 0      zdrţali sa: 0 

 

5. bod programu: Diskusia 

Starostka PaedDr. Melišová sa ospravedlňuje za ţmurkacie svetlá, ţe ak vychádzalo auto na 

úroveň Podoliakovcov, svetlo zhaslo. Manţel starostky manuálne nahadzoval svetlá. Dnes 

demontavali staré svetlá, všetko nestihli. Zostali 3 svetlá "od hoštákov do viesky" a jedno pri 

cintoríne.  

Senzor nereaguje na ľudí iba na autá.  

Starostka otvára diskusiu. JUDr. Mikulíková sa pýta či bude zastupiteľstvo aj toho 21.01.2016? 

Starostka, ţe nie, ďalšie bude aţ vo februári.  

Pani Nemečkayová má otázku ohľadne kontajnerov pri cintoríne, ţe sa kontajneri presunuli k p. 

Martinkovičovi na parkovisko, je to pre ľudí ďaleko a či by sa nemohli dať aj k hlavnej bráne 

popolnice alebo k DS? Starostka hovorila aj s p. Ţilínkovou, ţe sa dá 240 l popolnica k DS, len 

treba to priviazať.  

Pani Vilma Mikulová informuje prítomných, ţe od 1.1.2016 sa zaloţila organizácia jednota 

dôchodcov, majú 46 členov. Chcela by poprosiť či by si mohli kaţdý druhý mesiac od 14,00 do 

17,30 hod. urobiť stretnutie v zasadačke v pondelok alebo v utorok. Starostka informuje, ţe nie je 

problém.  



Príspevky do novín treba dodať do 20.02.2016.  

Otázka od pána MVDr. Kubíka ohľadom cesty pri akropoly. Je tam veľká mláka, jamy. Kedysi 

tam boli priekopy, dlaţdice, ktoré sa zobrali a priekopa sa zaviezla. Vôbec nemá voda kam 

odtekať. Či by sa tam znovu neusadili priekopy čím by sa aj park ošetril. Starostka informuje, ţe 

p. Kondrla má zamerať park, a p. Jakovič by bol ochotný pomôcť a moţno aj p. Bubla. Osadili by 

sa obrubníky. Ohľadom cesty, starostka konštatuje, ţe tam asfalt určite nebude, ale pokúsia sa 

povrch nejako urovnať. Starostka sa viac k tomu nebude vyjadrovať, nakoľko čaká na zameranie. 

Taktieţ sú tie cesty katastrofálne aj v Otrubnici a v Uličkách.  

Starostka hovorí, ţe sa znova začnú čistiť priekopy od čísla domu 1.  

 

 

6. bod programu: Uznesenia 

Starostka poprosila poslankyňu p. Kozánkovú aby prečítala uznesenia. 

 

 

7. bod programu: Záver 

Starostka ďakuje za aktívnu účasť a informuje, ţe najbliţšie zasadnutie obecného zastupiteľstva 

bude 18.2.2016. 

 

 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Zasadnutie ukončené o 19,01 hod.  

 

 

 

Zapisovateľka: Klaudia Habová ................................................................................. 

 

 

 

Overovatelia:  Ing. Peter Orság ................................................................................. 

 

 

 

                        Ing. Pavol Zich ................................................................................ 

 

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová   ................................................................................ 

 

 

 

 

 

 

 

 


